
 1 

MØDEREFERAT – GADEVANG TENNISKLUB GENERAL FORSAMLING D. 
26.2.2025 

1.Valg af dirigent  

Bo Windahl blev valgt som dirigent  

2. Formandens beretning  

2024 året i Gadevang tennisklub forløb på mange leder og kanter efter vores 
velkendte model. Hyggelig standerhejsning i Maj, masser af tilmeldinger til 
træning/undervisning som startede op et par uger efter baneåbning. 

Holdkampe i Motionistrækken og 4 division. En sommer camp for børnene i starten 
af skolernes sommerferie. 

Sæsonen blev på vanlig vis afsluttet med klubmesterskab. Interessen og 
opbakningen til klubturnering, fest og åbne træninger er ikke imponerende og 
generelt faldene sæson for sæson. Det er generelt svært at få nye medlemmer med 
på arrangementerne, så det bliver tit en samling af kendte ansigter som hygger sig til 
vores arrangementer. 

Medlemstallet ser ud til at have stabiliseret sig omkring de 170 medlemmer de sidste 
3 år 

2021 var vi 215 medlemmer 

2022 var vi 175 medlemmer 

2023 var vi 170 medlemmer 

2024 var vi 169 medlemmer 

Der vil altid være udsving i antallet af medlemmer, og GTK har i mange år haft et 
medlemstal på mellem 170 og 210 medlemmer. Vi ligger i øjeblikket i den lave ende 
og må gøre en indsats for at reklamere for vores dejlige og hyggelige tennisklub i de 
fantastiske rammer til yderst rimelige priser! 

Vi var i år meget heldige med vores træner Nico, som vi fik mange positive 
tilbagemeldinger på. 

Tilmeldinger til træning lå på et tilfredsstillende niveau i forhold til tidligere år: 

2021: 75 tilmeldte til træning 

2022: 59 tilmeldte til træning 

2023: 58 tilmeldte til træning 

2024: 63 tilmeldte til træning 
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Vi havde i 2023 indgået et samarbejde med Hillerød Tennisklub omkring træner 
samarbejde, som fungerede godt. Det fortsatte vi med i 2024 og vil også gøre det 
samme i 2025. 

Vandingssystemet fungerede bedre end de to foregående år efter snart sagt også at 
være blevet opgraderet i alle ender og kanter. Lidt udfordringer med el til pumpen 
var der dog. 

 

 

Evaluering af sæsonen  

Træning 

 I 2024 kørte vi kun med en træner fra Hillerød som godt kunne håndtere alle 
hold, men vi var også heldige med træneren denne gang. 

 Felix stod for en lidt mere åben type træning, dog med tilmelding. Vi lod den 
dø ud i løbet af sæsonen, da der var begrænset opbakning og udbytte af 
denne træning. 

 Vi afviklede også i 2024 en sommer camp som forløb over en uge i starten af 
skolernes sommerferie. Vi havde i år 8 tilmeldinger til vores sommer camp. 

  

 

Holdturnering 

 Herreholdet sluttede i 2024 som nummer 1 med sejre i alle holdkampe i 4. 
division og sikrede dermed oprykning til 3. division i 2025 

 Motionistholdet havde en nærmest perfekt sæson og sluttede også som 
nummer 1 i Motionist rækken. Der var også en sæson finale kamp mod 
holdbæk som endte uafgjort 3-3. 
 
En imponerende sæson for begge hold. 
 

 Tak for en kæmpe indsats af de to holdkaptajner, Michael og Nicky. Der er en 
del koordinering omkring disse kampe, og det tager en del tid. Tusind tak for 
indsatsen. Vi håber I er klar til endnu en sæson som kaptajner.  

 

Endelig fik vi malet klubhuset indvendigt i den flotteste tennisgule farve og frisket 
godt og grundigt op omkring banerne i løbet af et par gode og effektive arbejdsdage. 
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Klubmesterskabet 
Klubmesterskabet blev igen i 2024 afviklet efter den velkendte model med mange 
niveau inddelte puljer, afsluttende med finaledag. Tilslutningen var fornuftig og på 
niveau med de tidligere år.  

Der blev afviklet mange sjove og spændende kampe, og det er altid en fornøjelse at 
se intensiteten og engagementet i kampe på alle niveauer.  

De spillere der deltager har det sjovt, men det ville være fedt hvis vi kunne få endnu 
flere med, måske over et andet format.   

Det må turneringsudvalget se på i 2025.  

  

Punkt 3: Kasserens beretning:  

Klubben leverede et driftsoverskud på kr 1.806 mod et underskud i 2024 på Kr 
13.540 

Resultatet er hovedsageligt påvirket af følgende aktiviteter: 

1. Noget lavere tilslutning til Sommer camp 7.467 i 2024 mod 24.000 i 2023. 
2. Lavere omkostninger til træner udgiften. 49.789 i 2024 mod 75.542 i 2023. 
3. Høj diverse udgiftspost il pumpe anlægget. 32.601 Kr. 

 

Tilmelding til træning lå på et højt niveau i 2023.  

Saldo-balance posterne blev gennemgået og Bestyrelsen skrev under på regnskabet 
som godkendelse af dette. 

Regnskabet blev også godkendt af de fremmødte på Generalforsamlingen og af 
klubbens to revisorer: Allan Jacobsen og Lara Andersen. Dette fremgår af 
underskrifterne på regnskabet.  

4. Kontingent 2025  

Bestyrelsen indstiller til uforandrede kontingenter for 2025. 

Forslaget fra Bestyrelsen blev godkendt på Generalforsamlingen af de fremmødte. 

5. Budget for 2025  

Overskuddet for 2023 forventes at lande på Kr. 9.990 

6. Valg til Bestyrelsen:  
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 Konstituering af bestyrelsen:  

Lars Hauge ønsker ikke at genopstille til posten som bestyrelsesformand, 
men Bo Windahl træder tilbage på posten som bestyrelses formand. 

Rebecca ønsker heller ikke at genopstille til bestyrelsen. 

Claus Nielsen genopstiller heller ikke til bestyrelsen 

Nyvalgte til bestyrelsen: Allan Jacobsen og Michael Hansen 1. Formand: Bo Windahl  
2. Næstformand og Webmaster: Dirch Cornelsen 3. Trænerudvalg: Johanna Schoeller 4. Kasserer: Allan Jacobsen 
5. Vand og El: Poul Henriksen 6. Turneringsansvarlig/deltid banemand: Nicholas Schoeller  
7. Menigt medlem: Deltid banemand Michael Hansen 
8. Menigt medlem: Lars Andersen 
9. Suppleant: Rie Virkus  
7. Valg af revisorer:  

Anneli Fleron Windahl 

8. Forslag fra Bestyrelsen:  Der er ikke forslag. 
9. Forslag fra medlemmerne  
 Der er ikke forslag.   
10. Eventuelt  
Der var ikke punkter til en diskussion.  
11. Formanden takker:  
Tak for god ro og orden til de fremmødte til Generalsamlingen.  
Sidst men ikke mindst vil jeg gerne takke bestyrelsen for en travl sæson med 
vellykkede arrangementer, stor træningsaktivitet, og stor aktivitet omkring at 
gøre vores tennisanlæg mere attraktivt for medlemmerne.  


